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Woord van de voorzitter 
“Hoewel op sommige gebieden de criminaliteitscijfers dalen, is er in onze samenleving
sprake van een toenemend slachtoffergevoel en een groeiend gevoel van aantasting
van de rechtvaardigheid.” Dat was de realistische boodschap van Roy Tjin-Tham-Sjin,
Politiechef van het District West, waaronder ons Westpoort regio valt. Op onze
uitnodiging ging de Districtschef met de Westpoortleden in gesprek op de informele
netwerkmeeting van april. In deze Nieuwsbief een uitgebreid verslag. Op deze hoogst
informatieve meeting kwam ook Ingrid Meuwissen aan het woord. Ingrid is expert op
het gebied van Haven Security vraagstukken. De samenhang van de haven
problematiek met het ‘droge’ deel van Westpoort was voor de aanwezigen een eye-
opener.

De formatie van een nieuw Gemeentebestuur in Amsterdam is eindelijk definitief.
Tijdens de formatie hebben de gezamenlijke Amsterdamse ondernemersverenigingen
zich aangeboden als constructieve gesprekspartners. De komende jaren zullen harde
keuzes gemaakt moeten worden. Vanwege de COVID nasleep voor onze stedelijke
economie. Vanwege de Energietransitie die met schaarste op het net bepaald niet
vlekkeloos verloopt. En omdat er alweer nieuwe onzekerheden opdoemen, zoals
aanhoudende krapte op de arbeidsmarkt. In deze Nieuwsbrief ons aanbod aan de
nieuwe coalitie.

In mei nodigden wij u uit om te praten over de rol van sport in ons netwerk. Terwijl
het buiten flink spookte met zwaar onweer, regende het binnen afmeldingen. Toch
kwamen wij met een select gezelschap in de sfeervolle Sportbar van Corendon Hotel
Badhoevedorp tot een prima gedachtewisseling over dit onderwerp. En aan wat
diversen van u gevraagd hebben, willen wij tegemoet komen: een sportprogramma
voor ons bedrijvennetwerk en hun medewerkers. Aanleiding genoeg, want de dag na
onze brainstorm meldde het NOC*NSF: “Nederland is door de Coronacrisis letterlijk
tot stilstand gebracht.” Uit hun cijfers blijkt dat het aantal Nederlanders dat wekelijks
sportte vooral in het tweede Coronajaar dramatisch is afgenomen. In deze
nieuwsbrief alvast een voorschot op de ideeën.

Op 30 juni gaan wij met het netwerk fietsen door De Bretten. Save the date raadt ik
u aan. De Bretten, dat direct grenst aan ons Westpoort bedrijvenpark, vormt een van
de meest waardevolle natuurgebieden die onze stedelijke regio rijk is. Zie het
programma hieronder.

 

Hartelijke groet,



Marcel La Rose
Voorzitter
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Het Veiligheidsoverleg Westpoort
Districtschef West:

“Groeiend gevoel van aantasting van de rechtvaardigheid”

Voor de leden van ons netwerk maakte Politiechef Roy Tjin-Tham-Sjin van het District
West een boeiende analyse van de achtergronden van de veiligheidssituatie in onze
Westpoort regio. Met zijn 750 beschikbare fte’s lijkt de Districtschef over een groot
potentieel aan uitvoerende capaciteit te beschikken. Maar dat moet worden ingezet in

https://www.westpoortondernemers.nl/het-veiligheidsoverleg-westpoort/
https://www.westpoortondernemers.nl/vernieuwde-samenwerking-met-amsterdams-gemeentebestuur%EF%BF%BC/
https://www.westpoortondernemers.nl/fietsen-door-natuurgebied-de-bretten/
https://www.westpoortondernemers.nl/sporten-met-het-westpoort-netwerk/


een groot en extreem divers gebied. Deze formatie zal groeien maar dat is binnen de
komende jaren nog niet realiseerbaar.

Lees verder

Vernieuwde samenwerking met
Amsterdams Gemeentebestuur

Het gezamenlijke Amsterdamse bedrijfsleven heeft een handreiking gedaan naar de
Amsterdamse politiek. Per brief hebben de voorzitters van de Amsterdamse
verenigingen mede op voorstel van de OV Westpoort de formerende partijen laten
weten dat zij zich aanbieden als constructieve gesprekspartner voor de komende vier
jaren.

Lees verder

Fietsen door natuurgebied De
Bretten
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Het OV Westpoort netwerk gaat op 30 juni fietsen door natuurgebied de Bretten. Om
15.00 uur verzamelen wij bij Restaurant Sophia's Italian aan de Zuiderweg in
Halfweg.

Maak kennis met dit prachtige en waardevolle een gebied dat een hoge natuurwaarde
heeft voor de regio. Wij fietsen onder begeleiding van Heidi Leenaarts, gemeentelijk
adviseur voor De Bretten en Martin Wolters, stedenbouwkundige. Beiden zijn al heel
lang betrokken bij De Bretten en de natuur in het gebied en zullen ons netwerk
meenemen in de zeer interessante natuur- en gebruiksontwikkelingen. Ook aan de
orde komt de opgave van het harmonieus in elkaar laten overlopen van de grens
tussen natuur en ons Westpoort bedrijventerrein wat ook de nodige uitdagingen in
zicht heeft.

Lees verder

Sporten met het Westpoort
netwerk

In mei nodigden wij u uit om te praten over de rol van sport in ons netwerk. Terwijl
het buiten flink spookte met zwaar onweer, regende het binnen afmeldingen. Toch
kwamen wij met een select gezelschap in de sfeervolle Sportbar van Corendon Hotel
Badhoevedorp tot een prima gedachtewisseling over dit onderwerp.
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Lees verder
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